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Onderwerp

Aanbiedingsbrief Quickscan Testbewijs

Geachte heer [JEXES

U heeft VNG Realisatie verzocht een quickscan uit te voeren naar de uitgifte van een negatief

coronatestbewijs via de gemeentebalie. Hierbij bied ik u graag de resultaten van deze quickscan

aan.

Allereerst onderschrijf ik graag het grote belang van het fysiek beschikbaar maken van testbewijzen

voor diegenen die daar niet op een digitale wijze over kunnen beschikken. Vanuit de principes van

inclusie en gelijke rechten vinden wij dit als gemeenten ook erg van belang. Daarbij is het wel de

vraag of de organisatie via de gemeentebalie het meest efficiént is.

De uitkomst van de quickscan is dat het beleggen van het uitgeven van fysieke testhewijzen bij de

gemeentebalie een zeer omvangrijke extra taak is; het kan niet worden aangesloten op al

bestaande processen en dient als “standalone” proces in de organisatie ingericht te worden. De

benodigde inzet is mede daarom aanzienlijk.

Een belangrijke variabele in de quickscan zijn realistische aantallen. Wij gaan, zoals we dat als

gemeenten altijd doen bij het opzetten van nieuwe digitale voorzieningen voor onze inwoners, uit

van een percentage van 20-25% van de inwoners dat niet digitaal vaardig of laaggeletterd is, of een

visuele beperking heeft.

Een goede inschatting van het gebruik door deze groep van het testbewijs hangt af van de scope

(welke type diensten vallen onder de noodzaak voor een bewijs, mogelijke afname door vaccinatie

waarbij een bewijs voor een jaar volstaat). Een reéle schatting voor het potentiéle gebruik is daarom

noodzakelijk om een goed beeld te krijgen van de uiteindelijke impact voor de gemeentebalie,
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waarbij we altijd een marge moeten inbouwen naar de bovenkant toe. Het lijkt ons van belang om

dit nog samen met elkaar nader te bestuderen.

Daarbij wil ik onderstrepen dat wij ons ook kunnen voorstellen dat €én en ander op een alternatieve

manier gearganiseerd zou kunnen worden, zoals dat ook gebeurt met de huidige

vaccinatiebewijzen, wat mogelijk veel efficiénter is en met een veel lagere impact op de capaciteit.

Ik wil ook graag aanstippen dat we deze mogelijke extra taak bestuurlijk nog niet besproken hebben

in de daartoe geé&igende gremia. Wij hebben dat bestuurlijke gesprek nodig alvorens wij verdere

uitspraken kunnen doen over de betrokkenheid van gemeenten. Daarbij is het sowieso van belang

om op voorhand aan te geven dat we bij een eventuele nieuwe taak uitgaan van volledige

compensatie voor de kosten.
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